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Ανάρτηση στην ιστοσελίδα της Ε.Σ.Κ.Α. 

αποφάσεων των Διοικητικών της Συμβουλίων 

Διοικητικό Συμβούλιο 71/02-10-2024 

Αποφάσεις 

 

                                               

 

Θ Ε Μ Α  1ο: Επικύρωση Πρακτικών Δ.Σ. υπ΄αριθμ. 70/18-09-2024 

 

Επικυρώνεται ως έχει το υπ΄αριθμ. 70/18-09-24  πρακτικό  του Δ.Σ. 

 

Θ Ε Μ Α  2ο: Αλληλογραφία 

  

 Διαβάζεται η αλληλογραφία και ενημερώνεται το Δ.Σ. 

 

Θ Ε Μ Α  3
ο
: ΘΕΜΑΤΑ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΩΝ ΑΝΔΡΩΝ 

  

Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών. 

 

Θ Ε Μ Α 4.ΘΕΜΑΤΑ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΩΝ ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Γυναικών. 

 

Θ Ε Μ Α 5ο: ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ- ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 

 

Α. ΠΡΟΣΛΗΨΗ Γ.ΣΕΛΛΗ ΝΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΘΕΣΗ ΑΡΜΟΔΙΟΤΗΤΑΣ 

ΔΙΑΙΤΗΤΩΝ 

 

 Το Δ.Σ της Ένωσης αποφάσισε την πρόσληψη του κ. Γιώργου Σέλληνα από 

10-10-2024 ώστε να αναλάβει την θέση Αρμοδιότητας Διαιτητών, μετά την 

αποχώρηση του κ. Φάνη Λάππα λόγω συνταξιοδότησης. 

 

Β. ΝΕΑ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΤΙΚΗ ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ ΤΟΥΡΝΟΥΑ ΥΠΟΔΟΜΩΝ 

ΑΓΟΡΙΩΝ 2024-2025 

 

 Το Δ.Σ της Ε.Σ.Κ.Α, λαμβάνοντας υπόψιν τις εισηγήσεις των σωματείων-

μελών της στις οποίες εξέφραζαν τις δυσκολίες που αντιμετωπίζουν με τις ηλικίες 

συμμετοχής στα Τουρνουά Υποδομών Αγοριών της Ένωσης, αποφάσισε να 

κοινοποιήσει δεύτερη Τροποποιητική Προκήρυξη στην οποία σε κάθε Τουρνουά 

δικαίωμα συμμετοχής θα έχουν αθλητές γεννημένοι δύο συναπτά ηλικιακά έτη, χωρίς 

περιορισμό στον αριθμό των αθλητών γεννημένων κάθε ενός από τα δύο έτη. 

 Επίσης αποφάσισε να συμπεριληφθεί στην προκήρυξη ότι τα σωματεία που 

συμμετέχουν πρώτη φορά στα Τουρνουά ή συμμετείχαν πρώτη φορά την 

προηγούμενη αγωνιστική περίοδο, δικαιούνται να χρησιμοποιήσουν και δύο (2) 

αθλητές γεννημένους το επόμενο από τα δύο έτη.  

 

Γ. ΣΥΜΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΗ ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΩΝ Δ’ ΑΝΔΡΩΝ, 

Γ’ ΓΥΝΑΙΚΩΝ, Β’ ΝΕΑΝΙΔΩΝ, Γ’ ΚΟΡΑΣΙΔΩΝ, ΠΑΙΔΩΝ- ΕΦΗΒΩΝ & 

ΝΕΩΝ 
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 Το Δ.Σ προέβη σε έγκριση της συμπληρωματικής προκήρυξης των 

Πρωταθλημάτων Δ’ Ανδρών, Γ’ Γυναικών, Β’ Νεανίδων, Παίδων- Εφήβων, Γ’ 

Κορασίδων & Νέων και αποφάσισε να γνωστοποιηθεί στα ενδιαφερόμενα σωματεία-

μέλη της. 

 

Δ. ΑΝΑΡΤΗΣΗ ΔΙΑΦΟΡΩΝ ΠΟΝΤΩΝ ΣΤΟΥΣ ΑΓΩΝΕΣ Γ’ ΚΟΡΑΣΙΔΩΝ & 

Β’ ΠΑΙΔΩΝ 

 

 Το διοικητικό συμβούλιο της Ένωσης προέβη σε διαβούλευση σχετικά με τις 

μεγάλες διαφορές πόντων  που παρατηρούνται στους αγώνες Παίδων και Κορασίδων. 

 Αποφασίστηκε για τις κατηγορίες Γ’ Κορασίδων και Β’ Παίδων ότι όταν ένας 

αγώνας τελειώνει με διαφορά σαράντα (40) πόντων και άνω, το σκορ του εν λόγω 

αγώνα να αναρτάται στο πρόγραμμα με την μορφή 2-1. 

 

Ε. ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ «ΜΠΑΣΚΕΤ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ» ΑΠΟ 

ΤΟΝ Φ.ΤΣΩΝΗ 

 

 Ο Αντιπρόεδρος του Δ.Σ και υπεύθυνος του προγράμματος κοινωνικής 

ευθύνης της ΕΣΚΑ «Μπάσκετ για Όλους» (δημιουργία τμημάτων μπάσκετ για παιδιά 

που βρίσκονται στο φάσμα του αυτισμού) κ. Τσώνης Φώτης  ενημέρωσε το σώμα για 

την πορεία του προγράμματος.  

Συγκεκριμένα ανέφερε ότι σε συνέχεια της πρώτης συνάντησης που έγινε τον Μάιο 

2024 με τα 10 σωματεία της Ένωσης διενεργήθηκαν νέες συναντήσεις όπου 

εξειδικεύτηκαν οι λεπτομέρειες του Προγράμματος.   

Δημιουργήθηκε Viber group με τα συμμετέχοντα σωματεία, ώστε να είναι δυνατή η 

άμεση επικοινωνία με όλους, απεστάλη προσχέδιο του Δελτίου Τύπου της 

ανακοίνωσης το οποίο θα χρησιμοποιήσουν τα σωματεία που θα συμμετάσχουν στο 

πρόγραμμα και παράλληλα απεστάλη παρουσίαση η οποία θα χρησιμοποιηθεί από τα 

σωματεία για σκοπούς Marketing.   

Παράλληλα, το προηγούμενο Σαββατοκύριακο διενεργηθεί η εκπαίδευση των 

προπονητών από εξειδικευμένες ψυχολόγους.     

Στο Site της ΕΣΚΑ έχει δημιουργηθεί υποκατηγορία στην οποία αναφέρονται οι 

εξελίξεις που αφορούν το Πρόγραμμα, οι αναλαμβανόμενες δράσεις καθώς και τα 

σωματεία που συμμετέχουν ώστε να είναι εύκολη η παροχή πληροφοριών σε γονείς 

που ενδιαφέρονται να εντάξουν τα παιδιά τους στο Πρόγραμμα.   

Μέχρι στιγμής 3 σωματεία έχουν ανακοινώσει την έναρξη των προπονήσεων εντός 

του Μήνα Οκτωβρίου ενώ ένα ακόμα αναμένεται να ξεκινήσει πριν το τέλος του 

έτους.  

ΣΤ. ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ Δ.Σ ΕΣΚΑ ΜΕ Κ.Ε.Δ ΕΣΚΑ 

 

 Πριν την έναρξη της συνεδρίασης, πραγματοποιήθηκε συνάντηση του Δ.Σ της 

Ένωσης με την Κ.Ε.Δ Ε.Σ.Κ.Α. 

 Τα μέλη του Δ.Σ ευχαρίστησαν την Κ.Ε.Δ για το έργο της την προηγούμενη 

αγωνιστική περίοδο και ευχήθηκαν καλή αρχή στην νέα αγωνιστική χρονιά. Τα μέλη 
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της Κ.Ε.Δ Ε.Σ.Κ.Α εξέφρασαν τους προβληματισμούς τους σχετικά με τις δυσκολίες 

που συνάντησαν την αγωνιστική σεζόν 2023-2024. Συγκεκριμένα, ο κ. Στάθης 

Μωυσιάδης ανέφερε ότι ο αριθμός των διαιτητών δεν επαρκεί, προτείνοντας να 

πραγματοποιηθεί  διαδικτυακή συνάντηση μέσω zoom μεταξύ Ένωσης και των 

σωματείων-μελών της, στην οποία να ενθαρρύνονται τα σωματεία να στείλουν άτομα 

στις σχολές διαιτησίας ώστε να προκύψουν νέοι διαιτητές. Τόνισε ότι η δημιουργία 

νέων διαιτητών είναι επιτακτική ανάγκη, καθώς εκτός από τις διοργανώσεις της 

Ε.Σ.Κ.Α οι διαιτητές απασχολούνται και σε ιδιωτικά- ανεξάρτητα Τουρνουά, τα 

οποία έχουν παρουσιάσει κατακόρυφη αύξηση. 

 Τον λόγο αργότερα έλαβε το μέλος της Κ.Ε.Δ κ. Σωτήρης Διμπινούδης, 

συμφωνώντας με τον κ. Μωυσιάδη ότι ο αριθμός των διαιτητών είναι μικρός ενώ ο 

αριθμός των αγώνων είναι μεγάλος. Συμπλήρωσε δε ότι έχει παρατηρηθεί στα 

τουρνουά υποδομών οι διαιτητές να προπηλακίζονται, με αποτέλεσμα να μην 

επιθυμούν να διαιτητεύουν στους εν λόγω αγώνες και συνεπώς ο αριθμός των 

διαιτητών να μειώνεται, δίνοντας ως παράδειγμα το σωματείο ΑΣ ΡΟΔΟΠΟΛΗΣ, για 

το οποίο έχει δεχθεί κρούσεις από διαιτητές ότι δεν επιθυμούν να ορίζονται στους 

αγώνες του λόγω των παραπάνω. Για το παραπάνω ζήτημα ο κ. Διμπινούδης πρότεινε 

να γίνει ισχυρή σύσταση στα σωματεία που προξενούν εντάσεις και προβλήματα 

προς τους διαιτητές. Επίσης έθιξε και εκείνος με την σειρά του το πρόβλημα που 

δημιουργείται με την ταυτόχρονη έναρξη πρωταθλημάτων και τουρνουά λόγω του μη 

επαρκούς αριθμού διαιτητών και ενημέρωσε το Δ.Σ ότι λόγω μεγάλου όγκου αγώνων 

τα Σαββατοκύριακα, περίπου τριάντα (30) με τριάντα πέντε (35) αγώνες δεν θα 

διεξάγονται. 

 Στην δήλωση του αυτή έλαβε τον λόγο ο Γενικός Γραμματέας της Ένωσης, κ. 

Άγγελος Τάσκος, θέτοντας στην Κ.Ε.Δ την προτεραιότητα να «κλείνονται» από 

διαιτητές οι αγώνες των πρωταθλημάτων της Ένωσης. Αναφορικά με το 

Σαββατοκύριακο, δήλωσε ότι προτεραιότητα θα έχουν οι αγώνες των 

πρωταθλημάτων Παίδων- Εφήβων και Κορασίδων και έπειτα τα τουρνουά υποδομών 

της Ένωσης. Σχετικά με τα ανεξάρτητα τουρνουά, ο κ. Τάσκος δήλωσε ότι θα πρέπει 

να «κλείνονται» μόνο εφόσον έχουν «καλυφθεί» όλοι οι υπόλοιποι αγώνες της 

Ε.Σ.Κ.Α.  

 Το Δ.Σ ευχαρίστησε την Κ.Ε.Δ Ε.Σ.Κ.Α για την παρουσία της στην 

συνάντηση, δηλώνοντας ότι θα λάβουν σοβαρά υπόψιν τους τις προτάσεις τους. 

 

 Μη ύπαρξης άλλου θέματος προς συζήτηση η συνεδρίαση έλαβε τέλος.- 

 

 

  

  


